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Cat.No.

货号

Name

产品名称

Clone

克隆号

Source

来源

FAB-B006-6B10 IL-1β Antibody-6B10 6B10 CHO/哺乳动物细胞

FAB-B006-6D1 IL-1β Antibody-6D1 6D1 CHO/哺乳动物细胞

FAB-B006-2H5 IL-1β Antibody-2H5 2H5 CHO/哺乳动物细胞

FAB-B006-2H16 IL-1β Antibody-2H16 2H16 CHO/哺乳动物细胞

FAB-B006-2H2 IL-1β Antibody-2H2 2H2 CHO/哺乳动物细胞

Specificity/特异性:Human IL-1β

Isotype/抗体类型:2H2/2H5/2H16:IgG2a,6B10/6D1:Human IgG,

Form/状态: Liquid/液体

Buffer/缓冲液:2H2/2H5/2H16:0.01M PBS, pH 7.4, 0.09%NaN3;6B10/6D1:0.01M PBS, pH 7.4

Purification Method/纯化方式及纯度: Affinity purified/亲和纯化

Purity: ≥90% by SDS-PAGE

Storage/储存方式: Shipped at 2-8 ℃. Upon delivery aliquot and store at -20℃±5℃. Avoid freeze/thaw cycles./运输
时请保持在 2-8℃。送达后请分装并储存在-20℃±5℃。避免冻融循环。

Application/应用: CLIA 化学发光

Platform

平台

Capture

包被

Detection

标记

CLIA/化学发光 6B10 6D1
CLIA/化学发光 2H16 2H5
CLIA/化学发光 2H2 2H5

Background: IL-1β is an important inflammatory mediator belonging to the interleukin-1 family. It is a cytok
ine produced by activated monocytes, macrophages, and other inflammatory cells. IL-1β acts as a signaling
molecule in inflammation, promoting the activation of immune cells, release of inflammatory mediators, and
regulation of apoptosis. It plays a crucial role in immune regulation, infection, and the development of autoi
mmune diseases.
背景：IL-1β是一种重要的炎症介质，属于白细胞介素 1 家族中的一员。它是由活化的单核细胞、巨噬细胞和其他炎
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症细胞产生的细胞因子。IL-1β的主要作用是在炎症反应中充当信号分子，促进免疫细胞的活化、炎症介质的释放以
及细胞凋亡的调控。它在免疫系统的调节、感染和自身免疫性疾病的发展中发挥着重要作用。

Matters Needing Attention: This product contains preservative. Standard Laboratory Practices should be followed
when handling this material.
注意事项：此产品含有防腐剂。处理此材料时应遵循标准实验室操作规范。

Note: Centrifuge before opening to ensure vial contents are completely collected.
注意：在打开之前先离心，确保完全收集瓶内的内容。
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